
 

 

   

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 24 września 2024 roku w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta 

Wisła Tomasz Bujok, Zastępczyni Burmistrza Miasta Wisła Katarzyna Czyż-Kaźmierczak, 

Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, kierownicy 

poszczególnych referatów, przedstawiciele Zespołu Parków Krajobrazowych Województwa 

Śląskiego: Hanna Pompa-Obońska, Angelika Piecuch-Woźniak, Tomasz Salachna. 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wisła Zdzisław Pilch przywitał wszystkich obecnych na 

posiedzeniu i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 25 czerwca 2024 roku 

Wiceprzewodniczący Zdzisław Pilch poinformował, że do protokołu z dnia 25 czerwca 2024 

roku nie wpłynęły żadne uwagi i poprosił o jego przyjęcie. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25 czerwca 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr 

Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Sławomir Wantulok 



 

 

   

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 21 sierpnia 2024 roku 

Wiceprzewodniczący Zdzisław Pilch poinformował, że do protokołu z dnia 21 sierpnia 2024 roku 

nie wpłynęły żadne uwagi i poprosił o jego przyjęcie. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 21 sierpnia 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr 

Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Sławomir Wantulok 

 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 17 września 2024 roku 

Wiceprzewodniczący Zdzisław Pilch poinformował, że do protokołu z dnia 17 września 2024 

roku nie wpłynęły żadne uwagi i poprosił o jego przyjęcie. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 września 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 



 

 

   

ZA (10) 

Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr 

Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Sławomir Wantulok 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wisła, Zdzisław Pilch w związku z obecnością 

zaproszonych gości przeszedł do punktu 8 porządku obrad i oddał głos dyrektor Zespołu Parków 

Krajobrazowych Województwa Śląskiego w Katowicach, Pani Hannie Pompie-Obońskiej.  

 

5. Przyznanie Lauru Gmin Ziemi Cieszyńskiej „Srebrna Cieszynianka”. 

Projekt uchwały omówiła Zastępczyni Burmistrza Katarzyna Czyż-Kaźmierczak. Następnie 

Radny Sławomir Wantulok poinformował, że na posiedzeniu Komisji Kultury, Turystyki, 

Promocji i Sportu wniosek o przyznanie „Srebrnej Cieszynianki” został pozytywnie 

zaopiniowany. Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie 

Przyznanie Lauru Gmin Ziemi Cieszyńskiej „Srebrna Cieszynianka”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 



 

 

   

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Janusz Podżorski 

 

6. Zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że temat zostanie 

przedstawiony na Sesji Rady Miasta Wisła przez przedstawicieli Spółki Wodociągi Ziemi 

Cieszyńskiej. 

 

7. Podjęcie następujących uchwał: 

a) Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Dyskutowano o 

dofinansowaniach Kolei Śląskich. Radni zadawali pytania, odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta 

Tomasz Bujok. Radna Barbara Kędzior odniosła się do przesunięcia środków finansowych w 

termomodernizacji budynku amfiteatru. Przystąpiono do głosowania ręcznego. 

Głosowano w sprawie 

Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



 

 

   

NIEOBECNI (1) 

 

b) Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przedstawił autopoprawkę 

projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie 

Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Pilch 

 

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso w opłacie miejscowej 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie 



 

 

   

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Henryk Podżorski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Pilch 

 

d) zmieniająca Uchwałę Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. w 

sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 

nieruchomościach Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, proponując nowe brzmienie 

uchwały. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca Uchwałę Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. w sprawie 

korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym nieruchomościach 

Gminy Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



 

 

   

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Polok 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Pilch 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, 

stanowiącego własność Gminy Wisła z dotychczasowym najemcą na czas określony do 3 lat 

(Ochorowicza 29A) 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Janina Polok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zdzisław Pilch zapytał czy opłaty pozostaną na takim samym 

poziomie jak dotychczas. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, 

stanowiącego własność Gminy Wisła z dotychczasowym najemcą na czas określony do 3 lat 

(Ochorowicza 29A) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 



 

 

   

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Janusz Podżorski 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony do 3 

lat. (Górolsko Izba) 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Janina Polok. Radny 

Roman Cieślar poruszył temat przebudowy pawilonu hali parkowej, dyskutowano w tej sprawie. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony do 3 lat. (Górolsko 

Izba) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Janusz Podżorski 



 

 

   

g) w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła z dotychczasowym dzierżawcą na czas 

określony do 3 lat. (FHU „MM”) 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Janina Polok. Przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony do 3 lat. 

(FHU „MM”) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Janusz Podżorski 

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony do 3 

lat. (PHU TOMASO) 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Janina Polok. Przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie 



 

 

   

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wisła z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony do 3 lat. (PHU 

TOMASO) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Janusz Podżorski 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu. (Ochorowicza) 

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec. Przedstawiła na mapie poglądowej omawiany odcinek drogi. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu. (Ochorowicza) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 



 

 

   

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu. (Kadłubowa) 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec poinformowała, że 

wpłynął wniosek właścicieli omawianej nieruchomości, w związku z tym kierownik Agata 

Szarzec poprosiła Burmistrza Miasta Wisła o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. 

 

k) zmieniająca uchwałę Nr LXVII/1067/2024 Rady Miasta Wisłą z dnia 29 lutego 2024 r. w 

sprawie udzielenia  dotacji właścicielowi nieruchomości objętej Księgą wieczystą 

BB1C/00113413/1, oznaczoną jako działka nr 2369/14, zabudowaną budynkiem Nr 43a przy 

ul. Jawornik w Wiśle, na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. 

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę Nr LXVII/1067/2024 Rady Miasta Wisłą z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie 

udzielenia  dotacji właścicielowi nieruchomości objętej Księgą wieczystą BB1C/00113413/1, 

oznaczoną jako działka nr 2369/14, zabudowaną budynkiem Nr 43a przy ul. Jawornik w Wiśle, 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 



 

 

   

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia przez Gminę Wisła wsparcia 

udzielonego Spółdzielni Socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia przez Gminę Wisła wsparcia udzielonego 

Spółdzielni Socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Piotr Polok 



 

 

   

m) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2024 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Piotr Polok 

 

n) w sprawie upoważnienia kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiśle do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Poinformował, że podjęcie uchwały 

związane jest z koniecznością wypłacania świadczeń po powodzi. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie upoważnienia kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiśle do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 



 

 

   

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Janusz Podżorski 

 

o) w sprawie odpowiedzi na wniosek mieszkańców ul. Dziechcinka oraz ul. Sosnowej 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Radny Mirosław Wójcik 

poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła udzielić odpowiedzi na wniosek 

w stosownej uchwale oraz wystosowała wniosek do Burmistrza Miasta w tej sprawie. Radny 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie odpowiedzi na wniosek mieszkańców ul. Dziechcinka oraz ul. Sosnowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 

Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Zdzisław Pilch 



 

 

   

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Piotr Polok 

 

8. Sprawy bieżące 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wisła Zdzisław Pilch oddał głos dyrektor Zespołu 

Parków Krajobrazowych Województwa Śląskiego w Katowicach, Pani Hannie Pompie-Obońskiej. 

Dyrektor przedstawiła szczegółowy obszar Parków Krajobrazowych na terenie Miasta Wisła oraz 

wyjaśniła procedurę nadawania statusu Parku Krajobrazowego.  

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Wisła, Tomasz Bujok, który podziękował za możliwość 

spotkania i dyskusji. Zaznaczył, że miasto boryka się z ograniczeniami wynikającymi z obszarów 

objętych ochroną parków krajobrazowych, co powoduje, że rdzenni mieszkańcy tracą możliwość 

swobodnego gospodarowania swoimi terenami. Podkreślił jednocześnie, że miastu zależy na 

ochronie środowiska, czego przykładem jest uchwała krajobrazowa.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta oddał następnie głos kierownikowi Referatu Rozwoju 

Gospodarczego i Środowiska Sławomirowi Januszowi. Odniósł się on do zapisów Parków 

Krajobrazowych, które regulują odległości od cieków wodnych, wskazując, że te przepisy mogą 

być różnie interpretowane i są uciążliwe w kontekście górskich miejscowości, takich jak Wisła. 

Dyskutowano także o zapisach prawa wodnego. Dyrektor ZPKWŚ, Hanna Pompa-Obońska, 

odpowiedziała, że wiele omawianych kwestii dotyczy Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, 

dlatego nie może się wypowiedzieć w tej kwestii. 

Radna Barbara Kędzior zapytała, ile obecnie obszarów objętych jest ochroną parków 

krajobrazowych. Dyrektor odpowiedziała, że na terenie województwa śląskiego istnieje około 120 

takich obszarów, ale trudno jej określić, kto dokładnie ustalił ich granice. Radna Kędzior dopytała, 

jakie korzyści miasto mogłoby osiągnąć, podejmując uchwałę dotyczącą Parku Krajobrazowego 

Beskidu Śląskiego. Dyrektor odpowiedziała, że główną korzyścią byłaby ochrona fauny i flory.  

Burmistrz Miasta przedstawił swoje obawy, stwierdzając, że mieszkańcy mogą zacząć się 

wyprowadzać z powodu braku możliwości budowy domów na swoich posesjach. Radny Roman 

Cieślar zabrał głos, podkreślając, że dziedzictwo kulturowe i krajobrazowe, o którym mowa w 

uchwale Sejmiku Województwa Śląskiego zmienia się na przestrzeni lat.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, Zdzisław Pilch, poprosił o wyjaśnienie, jakie dokładnie zapisy 

w proponowanej uchwale różnią się od obecnie obowiązujących. Pani Angelika Piecuch-Woźniak 

odpowiedziała, że obecnie obowiązująca uchwała jest bardzo ogólna, a nowa ma na celu 

doprecyzowanie zapisów.  



 

 

   

W dalszej części spotkania uzgodniono, że należałoby zorganizować spotkanie z udziałem 

przedstawicieli Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Katowicach oraz przedstawicieli 

gmin objętych Parkami Krajobrazowymi Beskidu Śląskiego. Następnie przystąpiono do 

głosowania w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miasta Wisła dotyczącego uchwały Sejmiku 

Województwa Śląskiego. 

 

Głosowanie: 

w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miasta dot. uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

 

Rada Miasta Wisła podtrzymuje swoje stanowisko  

 

Następnie kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec 

omówiła wniosek w sprawie ustanowienia służebności na ulicy Towarowej. Przystąpiono do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie ustanowienia służebności Chmiel 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

 

   

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie bezprzetargowego zbycia nieruchomości w Wiśle przy ulicy Malinka. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zbycia nieruchomości ul. Malinka 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 



 

 

   

 

Rozmawiano na temat podjęcia działań w sprawie wykonanego pierwokupu dla działek 

położonych w Wiśle  przy ulicy Kopydło. 

W dalszej części spotkania, w sprawach bieżących, Przewodniczący Janusz Podżorski 

poinformował o przekazaniu do Burmistrza Miasta pisma mieszkańców ulicy Sosnowej 

dotyczącego budowy kanalizacji. Radny Piotr Madzia poruszył kwestię możliwej naprawy górnego 

odcinka ulicy Fiedorowskiej, wskazując, że jej stan znacznie się pogorszył po powodzi. Następnie 

radny Andrzej Szalbót zwrócił uwagę na problem fałszywych alarmów pożarowych w ośrodkach 

na terenie miasta. Radny Piotr Pinkas poruszył temat planowanej przebudowy drogi na Obłaźcu, 

natomiast radna Alicja Pilch zapytała o remont drogi na ulicy Bobrów. Burmistrz podkreślił, że nie 

wyobraża sobie pozostawienia mieszkańców tego osiedla bez dostępu do drogi i zadeklarował 

partycypację miasta w kosztach remontu. 

Przygotowała: Katarzyna Czyż 

 

 

Przewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 


